
Tarih – Saat : 20.03.2009 – 18.00 / 20.00 

Yer : İmar İşleri Daire Başkanlığı –Kent Konseyi 

Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. Başkan tarafından 
gündem okundu ve gündeme ilave olup olmadığı soruldu. Sekreter bir önceki toplantı 
tutanağını okudu ve onaylandıktan sonra ,grubumuza gelen diğer yazıları okudu . 

Mehmet ÖZ ile birlikte İl Milli Egitim AR –GE bölümünü temsilen katılan katılımcılara, 
Özel Minik Kalpler Anaokulunu temsilen G.Ferda GÜZELHAN’a ,Bahçeşehir Koleji 
Anaokulu sorumlusu Işıl DEMİRDELEN katılımlarından dolayı teşekkür ederek 
toplantıyı açtı. 

Başkan ilk sözü Sn.Mehmet ÖZ’e verdi. 

Mehmet ÖZ : İl Milli Eğitim AR-GE bölümü olarak Kent konseyine ne gibi katkılarımız 
olabilir bunları tartışmak ve görüşmek üzere AR-GE temsilcilerimizle ile bu toplantıya 
katılmak istedik.Eğitim çalışma grubunun her alt çalışma grubunun araştırmalarını ayrı 
ayrı toplantılarda tartışalım.Bizlerde AR-Ge bölümü olarak araştırmalarımızı yapıp 
eğitim çalışma grubuyla paylaşalım ve birlikte ortak kararlar alıp ilimizin eğitimi için 
yapacaklarımızı işbirliği çerçevesinde yapalım . 

Ar-Ge bölümünde her eğitim çalışma grubu için verileri ve araştırmaları paylaşacak 
ilgili kişiler mevcut.Okul Öncesi Eğitim,İlköğretim,Ortaöğretim,Mesleki Eğitim,Yaygın 
Eğitim,Özel Eğitim ve Özel Öğrenim olmak üzere çeşitli ilgili birimlerimiz 
mevcuttur.dedi. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : AR-GE bünyesinde yer alan arkadaşlarımız kent konseyinin 
amacı,işleyişi,durumu ve kentimize ne gibi faydaları oluru birlikte paylaşabiliriz dedi. 

MEHMET ÖZ : Bu konuda AR-Ge bölümünde yer alan arkadaşlarımızın bilgilenmesini 
isteriz gerek grubumuzun yapacağı bir sunumla gerekse bilgi kitleriyle çok iyi 
olur.Çünkü AR-GE departmanımızda 50 / 60 kişiye yakın çalışan arkadaşlarımız 
var.Kent konseyinin ilimizin işleyişi hakkında ne kadar bilgi sahibi olunursa bir o kadar 
birlikte ilimizin eğitimi için çalışmalar yapabiliriz dedi.  

KEMAL KÜÇÜKCAN : Biz bu konuda grubumuz adına elimizden geleni yaparız. Bilgi 
kitleri verir.Gerekirse Belediye salonlarının birinde geniş katılımlı bir toplantı ile 
bilgilendirme sunumu yapabiliriz dedi.  

MEHMET ÖZ : 8 - 9 – 10 – 11 Haziran tarihlerinde İl Milli eğitim tarafından 
düzenlenen Bilim Kültür Şenliği yapılacaktır.İlimiz için hizmet veren gerek devlet 
okulları gerekse özel okullarımıza verilecek stantlarda her okul kendi okul hakkında ne 
gibi eğitimler ve etkinlikler yaptığını , gelecek dönemlerde neler yapacaklarını 
anlatacak ve okulunu tanıtacaktır. 



Kent Konseyine de bu stantlarda yer verebiliriz.Kent konseyinin burada tanıtımı 
yapılabilir. 

Kent konseyi Eğitim çalışma Grubu ile birlikte ortak projeler gerçekleştirebiliriz dedi. 

ZERRİN SÖYLEMEZ: Kadın Sorunlarını Araştırma Derneğini temsilen grubumuzda yer 
almaktayım. Derneğin de başkanıyım. Derneğimizin Yaygın eğitimle ilgili yapmış 
olduğu ” Eğitime Ulaşmak Kolay!Herkes İçin! “adlı projesini sizlerle paylaşmak 
istedim. Bu projemiz 1 Aralık 2008 de başladı ve 2 yıl sürecek. Bu projeyi 
grubumuzun yaygın eğitim alt çalışma grubunda yer aldığım için paylaşmak istedim. 
Proje hakkında kısaca bilgi vereyim; 

Projenin amacı ; 

•Yetişkin eğitimine katılımın arttırılması, 
•Günlük hayat içerisinde yaşayarak öğrenme ve düşük eşikli öğrenme için kavram ve 
modellerinin geliştirilmesi ve 
•STK’larda çalışanların eğitim ihtiyacı analizi yapabilen, öğrenme seti hazırlayabilen 
“öğreticiler “ olarak yetiştirilmesini sağlamak 
Projenin ürünleri ; 

•STK çalışanlarının öğretici niteliği kazanması 
•El Kitabı hazırlanması 
•Eğitime ulaşmak kolay konulu Video –CD lerin hazırlanması. 
Projenin Ortakları; 

Bu projeye her ülkeden bir STK ve bir eğitim kurumu katılmaktadır; 

Ülkeler : Türkiye, Almanya, Finlandiya, Bulgaristan ve Slovenya’dır. 

Projenin Temel Kavramları ; 

•Öğrenme ömür boyu süren bir eylemdir. 
•Örgün ve yaygın eğitimde öğrenildiği gibi yaşayarak ta öğrenilir. Yaygın eğitimde 
öğrenme, yetkilendirilmiş veya izne tabi kurumlarda saatler, günler, aylar sürer. 
Yaşayarak öğrenmede ise kurumların ötesinde dakika, saat ve ömür boyu sürer. 
•Kendi kendine öğrenmede ise öğrenenler kendi inisiyatifleri ile; kendi öğrenme 
ihtiyaçlarını belirleyerek; kendi öğrenme amaçlarını ifade ederek; kaynakları organize 
eder; uygun öğrenme stratejilerini seçip; öğrenme süreçlerini kendileri 
değerlendirirler. 
•Yaşayarak öğrenme, internette, müzede, kütüphanede, hükümet dışı kurumlarda 
(STK’larda), fahri/medeni ilişkilerde, samimi, teşvik edici, eğlendirici, deneme içerikli, 
çok boyutlu ve deneyim kazandırması şartı ile, her yerde mümkündür. 
Projenin bu ay itibariyle 3. ayındayız. Bu paylaşımlarım kapsamında sizlerin bu proje 
hakkında görüş ve önerilerinizi bilmek isterim. Projenin bitiminde proje ürünlerini tüm 
ilgililere olduğu gibi sizlere de dağıtacağız. Proje hakkında daha fazla bilgi için lütfen, 
www.ksad.org.tr adresine başvurunuz. Teşekkür ederim. 



Mehmet ÖZ : Yapılan bu projenin çok etkili olduğunu ve öğrenen organizasyonlar 
sisteminde buna benzer bir sistem olduğunu belirtti. 

Zerrin SÖYLEMEZ : Projede öğreten değil, öğrenen merkezli sistem öngörülmüştür. 

Mehmet ÖZ ; Uzun yıllardır çalışan eğitmenlerimizde duraksamalar var ancak yeni 
yetişen eğitmenlerimizden ümitliyiz dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Sivil toplum örgütlerinin geliştirilmesi programında Türkiyede 4 
ilde bölge temsilciliği oluşturuluyor Gaziantep ‘te bölge temsilci bulunmaktadır.ve bu 
tip projelere katkı sağlamaktadır. 

Ayrıca Kent Konseyi Eğitim çalışma grubu,Bahçeşehir koleji ve Yapa Çocuk Kulübüyle 
birlikte yapılacak etkinlikle ilgili Fatma Servet KUDAY ve Işıl DEMİRDELEN’in yapmış 
olduğu etkinlik çalışmalarını üyeler sunarak ,bu etkinliğin “ Okul Öncesi Eğitim Çocuk 
Ormanı” adı altında olduğunu söyledi. 

Bu etkinlikle ilgili Milli eğitim de okul Öncesi eğitim şube müdürü ; Mahmut GÖKÇEK 
ile görüştüm.20 adet Okul öncesi eğitim veren birimlerden Sabahcı yada öğrenci 
devrelerden öğrenci verebileceklerini söyledi 

Ancak kendi içimizde yapılan görüşmelerde her okuldan temsilci öğrenci olmasına 
karar verildi.Belediye ulaşım desteğini bizlere sağlayacagını belirtti. 

Çocuklarla birlikte her okuldan aile temsilcisinin de olmasını ve çocukların beslenme 
ihtiyaçları için hazırlık yapılması gerektiğini söyledi. 

Ali AYTEK ile birlikte Orman alanına gidip yeri keşfedip alana göre katılım sayısı ,gun 
ve saatinin bir an önce tespit edilmesi gerekmektedir. 

IŞIL DEMİRDELEN (Bahçeşehir Koleji Anaokulu ) ; Projenin genel amaçlarından 
bahsedip katılabilecek okulların listesinin hazır olduğunu ve her okuldan 4 çocuk ve 1 
öğretmen ve bir idarecinin katılı ile gerçekleşebileceğini söyledi. 

Mehmet ÖZ ; Valilikden izin alınabilmesi için veli temsilcisinin de olmasın da yarar var 
dedi. 

Işıl DEMİRDELEN : (Bahçeşehir Koleji Anaokulu ) ; Ailelerden izin alınabileceğini ve 
her okuldan aile temsilcisinin isteneceğini ama her çoçugun anne babasının yanında 
olması çoçugun konuya konsantrasyonunu dağıtabileceğini söyledi. 

KEMAL KÜÇÜKCAN ; Valilik izin için ön görüşme yaptığını söyledi. 

CELAL KARTAL ; Okulların hazırladıkları yıllık programlarda buna benzer program 
olduğunu ve katılabileceklerini söyledi. 

Mehmet ÖZ ; Çocukların tuvalet eğitiminde erkek örgenciye bayan öğretmenin 
yardımcı olması zor olabilir.dedi. 



Kemal KÜÇÜKCAN ; Portatif WC ile sorun çözülebilir,Askeriyenin veya Belediyenin 
mobil Okul öncesi eğitim aracında da olabilir.Ayrıca sağlık ekibinin de etkinlik alanında 
olması gerekebilir,dedi. 

Bu proje için yapılması gereken konu başlıklarıyla ilgi işbirliği hakkında üyeler fikir 
birliğine varılarak ortak tarih ve yer tespitinin bir an önce yapılmasına karar verildi. 

KEMAL KÜÇÜKCAN ; Okul öncesi çocuk parkı konusunda Sn. Settar ÇANLIOGLU ile 
iletişim kurdum.Projenin hedefi ve içeriğiyle ilgili projeyi tanıtıcı bir proje ile dilekçe ile 
başvurun şehrin içinde bir yerde uygun sembol bir park oluşturalım dedi diye belirtti. 

Celal KARTAL ; Belediyemizin parklara isim verelim konulu bir yarışması 
oldu.Sonuçlandırılmamızsa bir parka bu ismin verilmesi için girişimde bulunalım dedi. 

Mehmet ÖZ ; Çağdaş bilgi okullarının arkasında atıl bir park alanında bu proje 
gerçekleştirilebilir dedi. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : Geçen toplantıda belirtildiği gibi Üstün yetenekli Çoçuklar için 
bilim sanat merkezi yapılıyor denildi.Söz konusu proje için yaklaşık 3500 -5000 m2 
arası bir arsanın yeterli olacağını söyledi. 

Mehmet ÖZ ; Bu kampusun geçen toplantıda Sn. DR: Ali AYTEK’in dediği gibi kampus 
içinde olması uygundur.iyi ve etkili olur dedi. 

Dr.ALİ AYTEK ; Bu konuda proje ihalesi yapıldığını söyledi. 

KEMAL KÜÇÜKCAN : Bu projenin yapım aşamasının incelenmesi gerekir dedi. 

Başkan daha sonra Cennet Süzer Öğretilebilir çocuklar için Eğitim ve uygulama okulu 
ve işmerkezinin yetersizliği dolayısıyla hazırlamış olduğu ilave bina projesini üyelere 
gösterdi.Proje hakkında bilgi vererek bu projede okul öncesi eğitim birimi olduğunu 
da söyledi. 

Park ve orman konusunda okul öncesi eğitim alt çalışma grubunun özel bir toplantı 
yaparak bu projeyi gerçekleştirmesi için çalışmalarının hızlandırılması konusunda tüm 
üyeler fikir birliğine vardılar. 

Başkan Toplantıya katılan AR-GE temsilcilerine ,Bahçeşehir koleji anaokulu temsilcisi 
Işıl DEMİRDELEN ‘e ve Minik kalpler Anaokulu temsilcisi G. Ferda GÜZELHAN’ ve 
üyelere katılım ve katkılarından dolayı teşekkür ederek toplantıya son verdi. 

ELİF DİREK Kemal KÜÇÜKCAN  
E.Ç.G SEKRETERİ E.Ç.G. Başkanı 

 


